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Till 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

Företagarråd – för fördjupad kontakt och dialog –  
Svar på skrive lse från (m)+(fp)+(kd) 

 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

skrivelsen. 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att under hösten 2009 inrätta 

ett företagarråd knutet till nämnden i enlighet med förvaltningens tjänsteut-

låtande. 

 

 

 

 

Leif Spjuth 

stadsdelsdirektör 

    Sven-Göran Södergren 

    avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 

Majoritetspartierna har lämnat in en skrivelse till stadsdelsnämnden där de föreslår 

att det inrättas ett företagarråd i Hässelby-Vällingby. Företagarrådet ska bidra till 

att göra A:et i ABC staden större så att det skapas fler arbetsplatser i stadsdelen. 

 

De föreslår att rådet ska knytas till stadsdelsnämnden så att det får samma tyngd 

som råden för pensionärsfrågor och handikappfrågor.  

 

Stadsdelsförvaltningen delar uppfattningen att ett forum för utbyte av kunskap och 

information bör inrättas i stadsdelen kring näringslivets förutsättningar i syfte att 

bland annat bereda beslut som skapar förutsättningar för fler arbetsplatser i stads-

delen. Förvaltningen vill dock inte i detta skede binda sig vid rådets sammansätt-

ning och vad det ska heta utan lämnar dessa frågor för ytterligare överväganden i 

samband med inrättandet av rådet. 
 

Bilagor:  1. Företagarråd – för fördjupad kontakt och dialog - skrivelse. 
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Ärendets beredning 

Detta tjänsteutlåtande har utarbetats inom avdelningen för stadsdelsmiljö och tek-

nik. Samråd har skett med Stockholm Business Region 

 

 

Bakgrund 

Stadsdelen har ett stort underskott av arbetsplatser. Beteckningen ABC staden 

stämmer inte riktigt med den verkliga bilden idag av stadsdelen Hässelby-

Vällingby. Nattbefolkningen i stadsdelen är betydligt större än dagbefolkningen 

vilket ger ett stort utpendlingsnetto från stadsdelen. Med fler arbetsplatser skulle 

fler kunna få arbete nära bostaden. 

 

Majoriteten har lämnat in en skrivelse till nämnden där de föreslår att ett företagar-

råd inrättas som ska knytas till stadsdelsnämnden så att det får samma tyngd som 

råden för pensionärs och handikappfrågor.  

 

Tanken är att rådet ska bereda möjlighet att höra vilka behov företagen har och för 

att skapa ett forum för att lära mer om hur fler arbetsplatser ska kunna skapas i 

stadsdelen.  

 

Rådet föreslås bestå av företagare från hela stadsdelen. Det kan vara från olika 

centrumanläggningar, från företagskluster men även från enstaka företag. Bland 

annat föreslås representanter från Handelskammaren, Företagarna och Svenskt 

Näringsliv inbjudas att delta i rådet. Från nämnden föreslås minst tre förtroende-

valda ingå och från stadsdelsförvaltningen utsedd tjänsteman. 

 

 

Förvaltningens förslag 

Stadsdelsförvaltningen delar uppfattningen att ett forum för utbyte av kunskap och 

information bör inrättas i stadsdelen kring näringslivets förutsättningar i syfte att 

bland annat bereda beslut som skapar förutsättningar för fler arbetsplatser i stads-

delen. 

 

Stadsdelsförvaltningen föreslår att frågan om vad rådet ska heta fastställs i sam-

band med att förutsättningar och arbetssätt för rådet utreds inför dess inrättande. 

Rådet föreslås få i uppgift att öka kunskapen hur fler arbetsplatser ska kunna lock-

as till stadsdelen. Denna kunskap kan sedan användas av staden för att ta rätt stra-

tegiska beslut som leder till att förutsättningarna för ett stärkt och växande när-

ingsliv i stadsdelen ökar. Centrala delar i detta föreslås vara att förbättra förutsätt-

ningarna för redan existerande företag att växa och att skapa möjligheter för före-

tag att lokaliseras till stadsdelen samt skapa förutsättningar att starta helt nya före-

tag.   

 

När det gäller frågan om rådets organisation och sammansättning föreslås även 

denna utredas inför rådets inrättande. Frågan om rådets arbetssätt och inriktning 

när det gäller informationsutbyte etc. inom staden och med andra myndigheter 



TJÄNSTEUTLÅTANDE 
SID 3 (3) 

 

 

föreslås lämnas åt rådet när rådet har kommit igång så att det inte skapas begräns-

ningar i dess arbetssätt och förutsättningar.  

 

Förvaltningen vill passa på att framhålla att det inte bara är ett ökat företagande 

som ger fler arbetsplatser. Det kan finnas anledning att marknadsföra stadsdelens 

förutsättningar för andra typer av arbetsplatser som utlokalisering av myndigheter, 

högskoleinstitutioner eller andra motsvarande organisationer. Även om stadsdelen 

idag inte konkurrerar med ett centralt läge så kan det finnas finns andra strategiska 

förutsättningar som exempelvis en låg lokalhyra. Vid utredningen av förutsätt-

ningarna för inrättande av rådet föreslås även denna fråga finnas med på agendan.  

 

 

 

__________ 


